
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 12. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 844
Ministeren bedes redegøre for regeringens planer på kort og på langt sigt for
en udvidelse af retursystemet, så der sikres en større genanvendelse af res-
sourcer og mindre tab til naturen og mindre anvendelse af forbrændingsan-
læg, herunder bedes ministeren redegøre for om regeringen agter at udvide
retursystemet med plastflasker til juice, saft og lign., således at disse omfattes
af pantordningen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. juni 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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